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Emne: Spørsmål fra SV 
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Hei .

På Utvalgsmøtene 17. september i Sogndal skal jeg stille noen spørsmål og håper å få svar på til
budsjettforhandlingene.

Spørsmål til hovedutvalg for kultur, idrett og integrering: 
1. Vil Fargespill komme inn under den nye prosjektordningen for integrering, vedtatt i hovedutvalget i
vår?
2. Finnes det i dag et kulturkort for ungdom i Vestland i dag? Hva vil det koste for Vestland å ha et
kulturkort for ungdom mellom 16-20 år?

Hilsen

Symphorien Pombe
Vestland SV fylkestingspolitiker 


